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Föreningens ambition för 2025 är att Kulturhuset ska användas så mycket som möjligt 
och att det också ska ske några arrangemang om sommaren när föreningarna normalt 
håller sommarlov.  

Mall för Hyreskontrakt ska finnas tillgänglig på hemsidan att använda vid uthyrning av 
lokalen. 

Projektorn behöver kompletteras med fjärrkontroll och upphängningsanordning.  

Kulturhusföreningen måste ta ställning till vad som ska hända med förrådet när 
Byalagets och Ö-teaterns tillhörigheter som hittills har förvarats i Föreningshuset har 
flyttats över till Kulturhuset. Särskilt när det gäller Ö-teaterns tillhörigheter är läget 
problematiskt då deras kostymer och rekvisita kommer göra Kulturhusets förråd helt 
överfullt (dock utan att Ö-teaterns mest nödvändiga tillhörigheter ens får plats där). 
Kostymerna förvaras för tillfället på Kulturhusets veranda vilket inte är det bästa 
alternativet.  Om Ö-teatern måste göra sig av med allt detta, blir det inte möjligt för dem 
att fortsätta sina aktiviteter. Värmdö Kommun är vidtalad och återkommer med förslag. 
Kyrkan har erbjudit ett kallförråd på deras tomt. Det återstår att undersöka om det är 
genomförbart att använda förrådet eftersom det saknar uppvärmningsmöjligheter. 

Kulturhusföreningen planerar en gemensam städdag under våren. 

 


